



14

## The Group named Best Developers, Overall – Hong Kong and receives other major awards from leading publications 集團獲權威雜誌頒發「香港最佳地產公司」稱譽及多個大獎

The Group is dedicated to building premium developments and providing excellent services. It is also committed to maintaining high standards of corporate governance and transparency, communicating proactively with stakeholders across the globe and actively fulfilling its corporate social responsibility. All of these efforts have been widely acclaimed, and the Group has recently received several major awards from leading financial publications.

### Honoured as the Best Developers, Overall – Hong Kong for the sixth time

In the Real Estate Survey 2019 organized by *Euromoney* magazine, the Group won 11 accolades, including the Best Developers, Overall – Hong Kong for the sixth time, and the Best Developers, Retail/Shopping for Global, Asia, China and Hong Kong. For details, please refer to the full list.

In its annual Real Estate Survey, *Euromoney* invites real estate advisers, developers, investment managers, banks and corporate end-users from different countries to vote for the real estate companies they believe have been the best during the year. This year, over 3,200 responses

were received. The Group was awarded the Best Developers, Overall – Hong Kong for the sixth time, and won the title of the Best Developers, Retail/Shopping for Global, Asia, China and Hong Kong, reflecting the well-earned recognition the Group's premium developments and services have received.

### Platinum in The Asset ESG Awards for seven straight years

In The Asset ESG Awards held by *The Asset* magazine, the Group attained the highest Platinum honour for the seventh consecutive year, which is an endorsement of the Group's outstanding performance from investors and analysts.

*The Asset* organizes The Asset ESG Awards annually to recognize listed companies' excellence in environmental, social and governance standards. Scores are awarded based on information provided by the participating companies, including financial performance, corporate governance, social responsibility, environmental responsibility and investor relations. The organizer then obtains feedback from the investor community before making an overall assessment. The Group gained the highest Platinum award for the seventh year running for its strong performance in categories across the board.



Associate Member of the Group's Executive Committee and General Manager – Corporate Planning  
 Brian Sum receives the Platinum Award at The Asset ESG Awards  
 集團執行委員會助理成員兼總經理(公司策劃)沈康寧領取《財資》頒發的「ESG大獎」鉑金獎

集團用心發展優質物業，為客戶提供卓越服務，恪守高水平的企業管治，維持高透明度，積極與全球持份者維持緊密聯繫，主動履行企業社會責任，屢獲各界表揚，最近獲權威財經雜誌頒發多個大獎。

#### 第六次獲「香港最佳地產公司」美譽

在《Euromoney》雜誌發表的「2019全球房地產選舉」結果中，集團囊括11個大獎，包括第六度獲取「香港最佳地產公司」殊榮，並於環球、亞洲、中國和香港地區勇奪「最佳零售項目/商場發展商」大獎。獲獎項目請見獲獎名單。

《Euromoney》每年均舉辦「全球房地產選舉」，邀請來自不同國家的房地產顧問、發展商、投資經理、銀行及企業用戶，投選心目中的年度最佳地產公司，今年投票人數超過3,200名。集團能在評選中，第六次獲頒「香港最佳地

產公司」殊榮，並且在環球、亞洲、中國和香港地區勇奪「最佳零售項目/商場發展商」大獎，足證集團的發展項目及服務質素卓越，備受業界推崇。

#### 連續七年「ESG大獎」鉑金獎

集團在《財資》雜誌舉辦的「ESG大獎」中，連續第七年獲頒鉑金獎最高殊榮，可見集團的優秀表現深受投資者及分析員肯定。

《財資》每年舉辦「ESG大獎」選舉，以表揚在環境保護、企業社會責任及企業管治上表現卓越的上市公司。主辦機構邀請企業就財務表現、企業管治、企業社會責任、環境保護及投資者關係等各方面提交資料，並進行評分；隨後就所得資料，諮詢投資業界意見，再作出全面評審。集團在各評審範疇均獲高度評價，連續第七年獲頒最高級別的鉑金獎項。

#### Awards received by the Group in the Real Estate Survey by Euromoney 《Euromoney》「全球房地產選舉」集團獲獎名單

Best Developers, Overall – Hong Kong 香港最佳地產公司
Best Developers, Residential – Hong Kong 香港最佳住宅項目發展商
Best Developers, Retail/Shopping – Hong Kong 香港最佳零售項目/商場發展商
Best Developers, Office / Business – Hong Kong 香港最佳寫字樓/商業項目發展商
Best Developers, Industrial/Warehouse – Hong Kong 香港最佳工業樓宇/倉庫發展商
Best Developers, Innovative Green Development – Hong Kong 香港最佳創新綠色項目發展商
Best Developers, Retail/Shopping – China 中國最佳零售項目/商場發展商
Best Developers, Retail/Shopping – Asia 亞洲最佳零售項目/商場發展商
Best Developers, Retail/Shopping – Global 環球最佳零售項目/商場發展商
Best Investment Managers, Overall – Hong Kong 香港最佳投資管理
Best Investment Managers, Overall – China 中國最佳投資管理

In the Real Estate Survey by *Euromoney*, the Group was named the Best Developers, Overall – Hong Kong for the sixth time in the 《Euromoney》「全球房地產選舉」結果中，集團第六年獲得「香港最佳地產公司」殊榮

